
Referat fra IDU-møte – tirsdag 07.11.2023 kl. 0830-0930  

Til stede:  

Fra organisasjonene: 

Melanie Wrigglesworth (Forskerforbundet) Angela Ulrike Weigand (Parat), Olaug 

Flatnes Bratbak (Tekna), Else Jorunn Melstokkå (NTL) 

Hovedverneombud:  

Hana Lukesova (hovedverneombud) 

Fra arbeidsgiversiden:  

Kari Loe Hjelle, Wenche Førre, Hanne Elisabeth Cappelen (referent) 

 

Forfall: 

Hilde Moen Selstø (varahovedverneombud) 

 

Dagsorden: 

• Saksliste til styremøte 08.11.2023 

• Sak 20/23 regnskapsrapport pr. 30 september 2023 

• Annet? 

 

Saker til styret onsdag 08.11.2023 – kort gjennomgang i møtet 

Sak 20/2023 - Regnskapsrapport pr 30. september 2023 

Sak 21/2023 - Søknad om opprykk til professor etter kompetansevurdering – 

oppnevning av sakkyndig komité 

Sak 22/2023 - Utlysning av fast stilling som førsteamanuensis – oppnevning av 

sakkyndig komité 

Sak 23/2023 - Eventuelt 

 

Det ble informert om de ulike sakene til styret 8. november.  

 

Regnskapsrapport per 30. september anslår en negativ overføring på 12 mill. kr (13 

mill. kr per 12.09) til neste år. Dette er en bedring på ca. 2.4 mill. (2 mill. kr per 12.09) 

fra årets begynnelse og skyldes i hovedsak økt kompensasjon for lønns- og 

prisstigningen og stram økonomisk styring. Instituttinntekter noe ned da besøkstall er 

lavere enn budsjettert. 

Det ble gitt en kort orientering om UiBs budsjettfordeling for 2024. 

Universitetsmuseet står overfor store og viktige oppgaver både innen 

forskning, formidling og forvaltning. 



I tillegg til videreføring av øremerkede midler til både utstillinger og MUSIT er 

det i budsjettet for 2024 gitt kr 2,4 mill. til tømming og konservering i HS10 

med lovnad om at det totalt bevilges kr 23,5mill over 3 år til dette formålet. 

 

 

Annet? 

Trivselsundersøkelse er gjennomgått per avdeling og per seksjon. Tiltakene skal 

følges opp og inkluderes i de lokale handlingsplanene. 

Kommunikasjon med ledelsen er bedre som følge av jevnlig utsending av nyhetsbrev 

fra direktøren og de månedlige digitale møtene på Teams. 

Ønskelig at ledelsen kan minne på at det skal gjennomføres HMS-risikovurdering på 

ved alle enheter, samt informere ut om hva vi faktisk har fått gjennomført.     

Vedrørende innspill fra 12. september: 

«Kulturhistorisk museum er stengt, og det er for dårlig informasjon om dette utenfor 

ved museet.» 

Dette er tatt opp med Avdeling for forskningskommunikasjon som har informert om at 

de utarbeider tekst til skilt og oversender til skiltansvarlig ved EIA.  


